
Lausunto – Brahestad Skippers / Kuplahalli 

 

 

Frisbeegolf seurallemme nykyinen halli on ollut hyvä harjoittelupaikka ja hallin myynti ja laajennus 

arveluttaa siinä mielessä, että järkevien harjoitteluvuorojen saanti on ollut aika hankalaa jo nyt ja jos halli 

myydään niin painottuuko hallin käyttö pelkästään jalkapalloon ja pesäpalloon vielä enemmän. 

Pienenä seurana harjoitteluvuorojen kustannukset ovat olleet nykyisellään kohtuulliset mutta hallin 

laajennuksen jälkeen luultavasti hinnatkin nousisivat ja harjoittelukertojen hintojen kipukynnys voi tulla 

vastaan. 

Periaatteessa emme vastusta hallin myyntiä tai laajennusta mutta yllä mainitut asiat on syytä ottaa 

huomioon. 

 

Ystävällisin terveisin, 

Mikko Keski-Korsu 

Brahestad Skippers ry 

www.skippers.fi 


